
Verksamhetsberättelse för 2024 

Naturskyddsföreningen Upplands-Bro 
Organisationsnummer 8024025101 

Under året har styrelsen bestått av: 

ordförande Carin Enfors 

kassör Jörgen Franzén 

sekreterare Ewa Tuneback 

ledamot Maria Olofsdotter Jonsson 

ledamot Johan Björklind Möllegård 

ledamot Lara Pettersson 

ledamot Josefin Olsson 

 

7 styrelsemöten har hållits samt ett 

Årsmöte – Kretsstämma med efterföljande konstituerande styrelsemöte 26/3 i Klint 

Aktiviteter som har ägt rum 

Skötselrådsmöten i Lejondal och i Örnässjön. 

Klädbytardag, annons om Uppvinnarnas/Ladans klädbytardag. 

Vandring vid Tibbleviken. 

Fagning av orkidéängen.  

Två Natursnoksaktiviter. 

Orkidévandring i samarbete med kommunen och trädgårdsföreningen 

Kungsängsliljorna. 

Vilda blommornas dag, Tammsvik. 

Slåtter på orkidéängen tillsammans med kommunen och Hembygdsföreningen. 

Svampaktivitet i Frölunda. 

En Tema träd-träff i Hällkana 

Mörkervandring ”Spindlar och fladdermöss” i Bro. 

Möte med Bygg-miljönämndens nye ordf Martin Normark (L). 

Möte med Erik Karlsson (V) ledamot i Bygg- och Miljönämnden. 

Kretskonferens; Lara Pettersson och Carin Enfors deltog. 

Promenad Aske, med efterföljande frukost. 

Sussie Rosengren deltog två dagar i Natursnoksträff. 

Planeringsmöte med Jädra Prästgård om projektsamarbete. 

Besvarat frågor från medlemmar och andra i frågor som berör 

Naturskyddsföreningen.  

 

Interna aktiviteter  

Nominerat Jädra Prästgård till kommunens Miljöstipendium. 

Deltagit i Läns vägledande grundutbildning i plan- och bygglagen samt ett möte med 

kursledaren i Kungsängen. 

Maria Olofsdotter Jonsson har gått Natursnokskurs. 

Deltagit i Länsförbundets återkommande Zoom-träffar, webinarum om lokal 

påverkan" och en fysisk konferens om Framtidens hållbara och inkluderande 

samhällen. 

Besvarat en enkät från Läns om vårt supportbehov. 



Deltagit i digital föreläsning om skogsjuridik som Riks jurist höll i.  

Deltagit fysiskt i Skogsgruppen i Stockholms möte. 

 Besvarat en undersökning bland förtroendevalda i Naturskyddsföreningen om hur 

förtroendevalda upplever att verksamheten och samarbetet inom 

Naturskyddsföreningen fungerar. 

Deltagit i Snf västs en föreläsning om rapportering i Artportalen. 

 

Intagen insändare i Mitti: PFAS, kampanj. Skickade också in om EU-valet, Operation 

Rädda bina. 

 

Remisser  

Samråd som vi har besvarat: 

Rankhus 

Tammsvik 

RagnSells, studiebesök och svarat på samråd om utbyggnad.  

Vattenfalls ledning mellan Bro och Kungsängen. 

Vattenfalls ledning mellan Litslena och Bålsta. 

Norra Stäkethalvön. 

Klimatanpassningsplanen. 

 

Andra ärenden där vi har agerat: 

Överklagat Swerocks planer på Bergtäkt Kvarnnibble. 

Lst om skydd av skogen Kvarnnibble Ingen åtgärd. 

Bullervallen Brunna, polisanmälan. 

Överklagan av icke-beslut och polisanmälningar Lindormsnäs.  

Överklagan av vägbygge på Lindormsnäs. Ingen åtgärd. 

Överklagat avverkning av skog på Kvarnnibble till Skogsstyrelsen och Mark- och 

Miljödomstolen och Mark- och Miljööverdomstolen. Ingen åtgärd. 

Anmälan till Länsstyrelsen om misstänkta utsläpp. Ingen åtgärd.  

 

Floraväkteri och observationer i Artportalen  

 

Vi har här och var i kommunen sällsynta kärlväxter som är nationellt rödlistade och 

därmed utrotningshotade. För att få veta hur bestånden av vissa av dessa, de s.k. 

floraväktararterna utvecklas, deltar vi genom att vissa av oss är floraväktare, som 

inventerar och rapporterar statusen för dessa växter. 

Vi har också rapporterat observationer av fåglar, liksom övrigt i fauna och flora, 

såsom insekter, svampar, lavar, mossor, däggdjur mm i Artportalen. 

Medlemsantal 

Föreningen hade den 31 dec 2024 498 medlemmar inklusive familjemedlemmar. 

(2023: 516 medlemmar) 

 

Slutord 



Från styrelsen vill vi tacka alla medlemmar för det engagemang och stöd som visats 

under året, och vi vill gärna uppmana alla medlemmar att fortsätta komma till oss 

med frågor, förslag och funderingar! 


